

The Secretary of State for External Affairs, the Hon. Allan J. MacEachen, today announced the visit of Dr. Manuel Pérez-Guerrero, Venezuelan Minister of State for International Economic Affairs. Dr. Pérez-Guerrero and Mr. MacEachen, who are the two Co-Chairman of the Paris Conference on International Economic Cooperation will exchange views on the progress of that Conference to date and on how best to carry forward the future work of the Conference. Dr. Pérez-Guerrero will also meet with the Ministers of Finance and Industry, Trade and Commerce during his visit.

Dr. Pérez-Guerrero who will arrive at Uplands Air Force Base Sunday afternoon will depart for Paris the evening of Monday, March 22.

\* \* \*

M. Allan J. MacEachen, secrétaire d'État aux Affaires extérieures, a annoncé aujourd'hui la visite à Ottawa de M. Manuel Pérez-Guerrero, ministre d'état vénézuélien responsable pour les Affaires économiques internationales. M. Pérez-Guerrero et M. MacEachen qui se partagent la co-présidence de la Conférence de Paris sur la Coopération économique internationale discuteront des progrès accomplis à la Conférence jusqu'à ce jour et des moyens devant assurer qu'elle poursuivra ses travaux d'une façon efficace. M. Pérez-Guerrero profitera aussi de sa visite pour s'entretenir avec les Ministre des Finances et de l'Industrie et du Commerce.

M. Pérez-Guerrero arrivera à la base des Forces armées d'Uplands dimanche après-midi et quittera Ottawa à destination de Paris, lundi soir le 22 mars.